
Årsmøtereferat for Furutangen hyttevelforening 2023. 

 

Tidspunkt: 3.5.2023 

Sted: Digitalt (Teams). 

Møtedeltakere: Medlemmer av Furutangens hyttevelforening. 

Beslutninger: 

FORSLAG 1: 

Forslagsstiller: Jan Skogheim 

 

Bakgrunn: Med det kostnadsbildet vi har hatt, med sterk økning i 

energiprisene, så dekker ikke 

dagens løypekjøringsavgift det som er det faktiske tilbudet. I den forbindelse 

har det kommet inn et 

konkret forslag fra Skogheim om en økning i tilskuddet fra hyttevelforeningen 

som tas inn over 

medlemskontingenten. Bakgrunnen for forslaget er nærmere redegjort for i et 

vedlegg til 

sakspapirene. Forslaget vil også bli grundigere presentert og begrunnet i 

årsmøtet. 

 

Forslag: Øke dekningsbidrag fra årskontingenten til løypekjøring med 250,- (fra 

750,- til 1000,- per 

hytte, per år.) 

 

Beslutning: Forslaget ble vedtatt. 

 

FORSLAG 2: 

Forslagsstiller: Furutangen Aktivitetssenter 

 

Bakgrunn: Furutangen Aktivitetssenter disponerer i dag to tråkkemaskiner til 

preparering av 

alpinbakken. Den eldste er fra 1997, og det antas at den er kjørt bortimot 

15000 timer. Den må 

erstattes og man ser for seg å kjøpe en ny, brukt maskin, ca 2015-2017 modell 

som har gått ca 

4000 timer. Dette vil kunne gi en maskin som kan være her i anlegget i 15-20 

år. Ca 300 kjørte 

timer pr vinter. Prisen for en slik maskin beløper seg til ca 1,5 mill. Man satser 

på å kjøre med 

dagens maskiner 1 sesong til, og håper det går uten for store påkost. Men til 

sesongen 24/25 er 

håpet å kunne stille med nyere maskin. 

 



Forslag: Det foreslås at velforeningen gjør en avsetning av midler til bidrag til 

ny tråkkemaskin i 

alpinbakken. Beløpet er ikke spesifisert 

 

Beslutning: Årsmøtet sier seg positive til at hyttevelforeningen yter et slikt 

bidrag, og ber 

det nye styret fremme en sak for neste årsmøte med et konkret beløp, basert 

på det som er 

velforeningens økonomi på det tidspunktet. 

 

FORSLAG 3: 

Forslagsstiller: Furutangen Aktivitetssenter 

 

Bakgrunn: Det har vært en del etterspørsel etter «fotballkveld» på Mattisstua, 

og i dialog med Jan 

Skogheim har styret formidlet et ønske om å få et bedre tilbud når det gjelder 

visning av sport på 

storskjerm. Det er innhentet et tilbud som tyder på at kostnaden vil være 11 

900,- per måned man 

ønsker å abonnere. 

 

Forslag: Det foreslås at velforeningen yter et økonomisk bidrag for å få en 

kanalpakke med 

sport/fotball på Mattisstua, som muliggjør visning av Premier League m.m. 

 

Beslutning: Hyttevelforeningen yter et engangstilskudd på 50 000,- for å få 

etablert en 

kanalpakke med sport/fotball på Mattisstua. 

 

FORSLAG 4: 

Forslagsstiller: Styret 

 

Bakgrunn: Det kommer med jevne mellomrom henvendelser til styret, med 

ønsker om utbedringer 

av stier og gangveier. På denne bakgrunn foreslås det å sette av en sum, som 

styret gjennom sin 

dialog med Jan Skogheim kan finne en fornuftig bruk av. 

 

Forslag: Det settes av 50 000,- i 2023, som kan disponeres som tilskudd til 

utvikling av nye tur- og 

gangstier. 

 

Beslutning: Forslaget ble vedtatt. 



 

FORSLAG 5: 

Forslagsstiller: Styret. 

 

Bakgrunn: Regnskapet for hyttevelforeningen er ikke veldig omfattende, men 

styret mener det vil 

være tryggere og enklere om dette ble håndtert av et eksternt byrå. En slik 

tjeneste vil også gjøre 

overgangene mellom nytt og gammelt styre mye enklere, og vi vil være sikret 

digitale arkiver av alle 

bilag og relevante dokumenter. Kostnadene til en slik tjeneste forventes ikke å 

være høye. 

 

Forslag: Det foreslås at det nye styret får mandat til å forhandle fram en avtale 

med et eksternt 

regnskapsbyrå, innenfor en ramme på 20 000,- per år. 

 

Beslutning: Forslaget ble vedtatt. 

 

ÅRSKONTINGENT 

Forslag: Under forutsetning at forslag 1 over her, om økt tilskudd til 

løypekjøring blir vedtatt, 

foreslår styret å øke årskontingenten tilsvarende, fra 1000,- per hytte og 500,- 

per ubebygd tomt til 

hhv. 1250,- og 625,- 

 

Styrets innstilling: Forslaget vedtas. 

 

Hvis forslaget om å øke tilskuddet til løypekjøring faller, så trekker styret dette 

forslaget og innstiller 

på at årskontingenten forblir uendret. 

 

Beslutning: Forslaget ble vedtatt. 

 

Valg av styre. 

Leder: Heidi Skaug. 

Styremedlemmer: Ebbe Bjørn Lian, Anette Strømberg, Jan Egil Sjøstrøm, Ole Kjellbakk. 

Varamedlemmer: Kjell Solvang, Astrid Auestad Tollefsen. 

 
 


